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Bruken av marka øker 

Foto: Marianne Gjørv 

86 % 



Miljøverndepartementet 

Uavhengig av hvor man bor 

Foto: Marianne Gjørv 
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Tur med familie og venner 

Foto: Marianne Gjørv 

74 % 
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Trening 

Foto: Marianne Gjørv 

82 % 



Miljøverndepartementet 

Stillhet og ro 

Foto: Marianne Gjørv 

89 % 
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VM på ski 

Foto: Stian Broch, Ski VM 2011 
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Snowboard VM 

Foto: Kristin Westby 
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Takk og pris for markaloven 

Foto: Marianne Gjørv 

Mener markagrensene må ofres 
Boligbyggere vil bygge innenfor markagrensene for å håndtere 
befolkningsveksten. Det er dårlig nytt for turfolket. 

M arkagrensa – ei hellig ku - Markagrensen vil 
ryke av seg selv 
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Bygge tettere og høyere 

Foto: Wilhelm Joys Andersen, Wikimedia Commons 
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Foto: Marianne Gjørv 

Plansamarbeid i regionen 
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Grensejusteringer 

Foto: Marianne Gjørv 

Bærum kommune 
Enebakk kommune 
Feiring Bruk AS 
Hobøl kommune 
Hole kommune 
Lier kommune 
Lunner kommune 
Lørenskog kommune 
Nittedal kommune 
Oslo kommune 
Rælingen kommune 
Skedsmo kommune 
Ski kommune 
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Vi har lagt vekt på: 

• hvor stort areal de aktuelle  
justeringene omfatter  

• hvor langt inn i Marka forslaget strekker 
seg, om det skapes uhensiktsmessige 
innhogg eller kiler i grensa eller om det 
skapes ”øyer” 

• om det vil ha konsekvenser for de hensyn 
markaloven skal ivareta å ta området ut 
av Marka 
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Forslag til forskrift 

Kommet inn 80 forslag til justeringer 
Foreslår justering i samsvar med 35 forslag 
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Særskilt vern av ”eventyrskoger” 

Foto: Marianne Gjørv 

174 forslag 
32 områder kartlagt 
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Høgåsen - Godbekken 

Foto: Fra Sweco-rapporten 
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Hvalpåsen 

Foto: Fra Sweco-rapporten 
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Vern – veien videre 

Foto: Kristin Westby 
Foto: Fra Sweco-rapporten 
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Stier og løyper 

Foto: Marianne Gjørv 
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Markaloven i praksis - lista er lagt 

Foto: Marianne Gjørv 

Vi har avgjort: 
17 søknader om tillatelse til planoppstart 
6 søknader om stadfesting av plan 
5 søknader om dispensasjon 
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Marka i framtiden 

Foto: Marianne Gjørv 
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Skilting av kulturminner 
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Tiltak overfor minoriteter 
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Markadagen 

Foto: Live Danielsen 
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Markarådet 

Foto: Marianne Gjørv 
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Takk for meg 
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